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15-09-2022:  Nieuws uit de PFDB-vergadering van 14 september 2022 
  
  
                          -  Jan Dantuma biedt zich aan als penningmeester - 
  

-  Anna Bakker pakt de functie van secretaris weer op - 
  
Op woensdagavond 14 september werd in Het Hof van Schoterland te Mildam de 
PFDB-vergadering gehouden. 
Aan de bestuurstafel het voltallige bestuur, bestaande uit voorzitter Jan Adema en het 
bestuurslid Gerrit Reitsma, die behalve de ledenadministratie en competitiezaken andere 
lopende zaken onder zijn hoede nam in het afgelopen jaar. 
  
Voorzitter Adema heette de clubafgevaardigden van Heerenveen/Mildam, Steenwijk ‘36, 
Damcombinatie Fryslân, Huizum, Bolsward/Workum Combinatie, Eensgezindheid 
Woudsend, Dokkum/Rinsumageest, Twijzelerheide, Bezint Eer Gij Begint (Britsum), 
De Toer (Grou) en Oerterp/Drachten welkom. 
Er was een afmelding binnengekomen van Damclub Lemmer. 
  
De overledenen van het afgelopen jaar werden met minuut stilte staande herdacht. 
  
Van de clubs die verkeren in een moeilijke fase hebben TOG Wolvega en De Toer te 
Grou besloten het komende seizoen als club door te gaan. 
  
Er waren geen notulen van de najaarsvergadering van 2021. Ditzelfde gold voor het 
jaarverslag 2021. De uitleg is simpel:  Er is geen secretaris. 
  
Bij het punt ‘Bestuurszaken’ kon de voorzitter met trots een nieuwe 
penningmeester aankondigen. Deze functie was ook al enige tijd vacant, net als die van 
secretaris en van wedstrijdleider/ledenadministrateur. 
De nieuwe penningmeester is Jan Dantuma. Dantuma heeft een hele geschiedenis van 
vrijwilligerswerk achter zich liggen, die gaat van het kerkelijk mienskipsgebouw tot 
autocross. De Fean-fan kwam in het nieuws toen hij ging stoppen met zijn boekenzaak 
‘Vergeet mij nietje’ in Feanwâlden. Zijn familie damde o.a. bij ‘De Skouwer’ te Driezum. 
Nog niet zo lang geleden ontving Dantuma een koninklijke onderscheiding. 
Voorzitter Adema hoopte op een vruchtbare samenwerking. Gerrit Reitsma zal de 
nieuwe penningmeester inwerken. 
  
Er zijn gesprekken met Anne Dekker en Anna Bakker. Zij willen eventueel iets gaan 
doen in een commissie. 
> Nagekomen bericht:  Anna Bakker wordt de nieuwe secretaris ! 
  
In verband met de pas ingevulde vacature konden geen jaarrekening of begroting 
worden gepresenteerd. 
Fedde Piet Huitema zal samen met Ulbe Koopman de kascommissie gestalte geven. 
  
De voorzitter legde het plan / voorstel aan de vergadering voor om de contributie te laten 
innen door de KNDB, die vervolgens het deel voor de PFDB zal overboeken. 
Dit verlicht het werk van de penningmeester van de PFDB. 
‘Een goed bericht’, aldus de gloednieuwe penningmeester Dantuma. 



John Folkers vroeg hoe het komt met de ‘donateurs’. Hun donatie zal gewoon door de 
PFDB-penningmeester worden geïnd. 
Henk Hosper vond het een goede zaak dat de KNDB de contributie zal gaan innen. 
Dirk Albert Zijlstra vroeg of de afdracht aan de KNDB hoger wordt, er vanuit gaande dat 
de KNDB een betaalde kracht aan het werk heeft. Dit zal niet het geval zijn. 
Bij handopsteken werd goedkeuring gegeven aan dit voorstel. 
  
Voorzitter Adema noemde nog even de bestaande regeling bij het organiseren van 
toernooien, een tegemoetkoming van 150 euro. 
Ook is er een tegemoetkoming mogelijk voor onkosten/reiskosten van 10 euro per uur 
als er damles wordt gegeven aan jeugd. 
De KNDB vindt dit een goed idee. 
  
Verder zal er over het jaar 2023 een korting van 50 % worden gegeven op de 
contributie die bij de PFDB aangesloten clubs aan de PFDB afdragen. Zo profiteren alle 
leden hiervan. 
  
Ultsje Hosper merkte op dat het tweemansbestuur slagvaardig optreedt. 
  
Jarenlang heeft Harry Mennema zich ingezet voor o.a. de Commissie die het 
schooldamtoernooi in Friesland organiseerde en was hij lid van de jeugdcommissie van 
de PFDB. Nadat bleek dat er een teleurstellend aantal teams zich voor het 
schooldammen aan had gemeld, besloot Harry ermee te stoppen. Het bestuur zal hem 
op gepaste wijze bedanken voor zijn grote inzet. 
  
Arnold Wiegersma is de jeugdcoördinator van de PFDB. 
  
Voorzitter Adema heeft plannen om op de school van zijn kleinkinderen iets aan 
dammen te gaan doen. Kinderen kunnen op basis van ‘interesse’ deelnemen. 
Hij heeft gesproken met Richard Koot, die wellicht ook zal deelnemen. 
  
Een voorstel om de opzet van de provinciale competitie voor clubteams te veranderen, 
o.a. als voorstel van Jan Bosselaar ingediend door Damclub Huizum, werd 
overgenomen. Tabe de Vries had het voorstel op papier al doorgevoerd. 
Het plan is om de vier clubteams met de hoogste gemiddelde rating een dubbele ronde 
tegen elkaar te laten spelen. De overige teams zullen worden verdeeld over o.a. 
hoofdklasse(n), eerste klas, tweede klas. In principe is er sprake van promotie en 
degradatie, maar promotie naar de ereklas hoeft niet, als dit het idee van de vier sterkste 
clubteams in de hoogste klasse onderuit haalt. 
Voor de indeling van teams in klassen zal gekeken worden naar een indeling op 
gemiddelde teamsterkte en op afstand. Dit kan natuurlijk nooit perfect. Er zal eens een 
uitschieter wat afstand betreft bijzitten. 
  
Voorheen werd er iets minder gejammerd als het om afstanden ging. 
John Folkers stelde voor om te kijken naar het speeltempo, dat nu 1,5 uur voor 50 zetten 
+ 20 minuten uit is.  Er zijn clubs, die niet beschikken over digitale klokken, die dus niet 
een Fischer-achtige instelling kunnen toepassen. Fedde Piet Huitema vond het voorstel 
van Tabe de Vries beter (meer kijken naar afstanden dan naar sterkte teams). 
  
De voorzitter vraagt de clubs na te gaan of zij in de komende tijd een F.K. kunnen 
organiseren. Het persoonlijk damkampioenschap van Friesland (FK) wordt op dit 



moment in Goutum bij Damclub Huizum georganiseerd. Het gaat dit seizoen om het FK 
Sneldammen individueel, het FK 50+, het 55+ Eendagstoernooi. 
  
De voorzitter kaarte ook het N.N.K. (Noord Nederlands Kampioenschap) aan. 
Dit kampioenschap start op 27 december 2022 met een sneldamtoernooi in Groningen. 
Hierna volgt op 21 januari 2023 een traditioneel toernooi met groepen van vier spelers in 
Mildam. Het derde toernooi, een rapid damtoernooi, vindt plaats op een nog nader te 
bepalen datum in februari te Beilen (Drenthe). Aan elk toernooi kunnen maximaal 70 
spelers meedoen. De deelnemers kunnen strijden voor een totaalklassement en de 
prestatie wordt procentueel op eigen niveau berekend. Wat dit laatste inhoudt ..... 
  
Willem Lep informeerde of er ook nog een strijd om de PFDB-beker komt. Dit staat 
nergens. 
Volgens Tabe is daarvoor geen belangstelling. Enkele andere Heerenveners lieten 
blijken daar wel voor in te zijn. Lep probeerde nog even er een klassenstrijd van te 
maken, maar dit zou in strijd zijn met het idee en de charme van bekeren. 
  
John Folkers vroeg aandacht voor het Dam Denk Toernooi - editie 3 - op zaterdag 22 
oktober 2022 in Café De Karre te Tuk. Er zal worden gedamd op vier manieren, t.w. 
internationaal dammen, Fries Dammen, Braziliaans dammen op het kleine bord (64 
velden) en Frysk (5-tegen-5 schijven Fries Dammen).  Er is een prijzenpot van 300 euro. 
Nadere informatie volgt. 
Marten Walinga, wereldkampioen Fries Spel, zal een presentatie geven. 
  
Gemeld wordt nog dat Joop de Graaf zich wegens gezondheid heeft moeten 
terugtrekken uit groep 4 (2e klas) van het F.K. 
  
Verzocht werd na te gaan of de clubgegevens op www.pfdb.nl in het rolmenu onder 
bestuursnieuws nog kloppen. 
  
Piet Wiersma van DC Twijzelerheide liet weten dat de club jaren in De Jister heeft 
gezeten, maar dat ze inmiddels harstikke gezellig onderlinge competitie en 
bondswedstrijden spelen in een onderkomen te Zwagerbosch, dat te klein is om een 
F.K. te houden. Dit staat nog niet in de clubgegevens op de PFDB-site, maar wel op 
Toernooibase:  "Loods 75" tel. 06 33862013 Boskwei 75, 9299 HS Zwagerbosch. 
  
Willem Lep stelde de vraag of de PFDB-vergadering ook op een andere locatie zou 
kunnen, in Leeuwarden bijvoorbeeld. Henk Hosper zei hier geen moeite mee te hebben. 
Om hem zijn er op zoveel mogelijk plaatsen in Friesland activiteiten. 
Gerrit Reitsma liet weten de locatie in Mildam mooi te vinden met het 50+-toernooi e.d. 
  
Nadat voorzitter Adema de vergadering had afgesloten, bleven alle bezoekers nog een 
tijdje zitten, omdat het nog niet zo laat was en er op doktersadvies goed moet worden 
gedronken. We maken er weer een mooi seizoen van met zijn allen. 
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